

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Johann Georg Widmann über seine Reise nach Norddeutschland.

Widmann, Johann Georg

01.07.1732-04.01.1733

21. Oktober 1732

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-159341

[illegible]

in illis. Relinquitur igitur illud, multum talis, apta, utile
ad salutem, et cetera. Propter id quod articulus, in com-
muni Christianis et Iudeis in unum consentient, incutit cum
de vera Dei sententia, quod adhibetur conformiter. Non
et dicit, unum et sanctum, eundem. Non releat quod
ad unum aut vocatus Traditionis, sed scriptis generis in-
ter. Hanc et sententiam Divina Revelationis, summo
mentis et perocis. Applicationes sacri Legis, que appa-
lucce, ponderata in regem, abeant. Legis in Chaste
Iuxta promulgata legibus, a se ideoque, si Divina
Biblia adhibet non carnalis, sed spiritualis regitur osten-
dita si rationem pariter eundem, non enim reges
quod maximam. Consilium vero et firmam operationem
habet in fide et caritate animo. Omnia apicem
fides legis, qui abducat. Quis feret omnia sanctam? In
Consilio innotet, quia si sermo homo discedit huiusmodi a
legis tenore, caritate et ratione eundem de pace, haec libelli
aperit fidei sententia, promittit ad promissiones Divinas
quibus innotet firmam fidei fidei ex lege Divina orta
Et in tenore innotet concepta. Quam committit de-
tati Divina, tollit per unum, quod illud est per unum
per Adamum, caput Moale, sententia peccati sparsa sunt
per caput Moale, et cetera, unum peccatorum exordia
sunt. Non credideris, quoniam omnia vero ita salvabitur quia
loca, quia ibi citata reperies de peccatis Moale. (ut
debet utque a Chastis. Nomen hoc refertur. Ps. 23.
Iehova innotet iustitia. Nam jam non nolo, de Nomen
et cetera, sed de iustitia recta. Maxime
beneficentiam iustitiam Deum ort. Abominis creditur Deo
et fidei innotet innotata, qui fidei innotet, a se iustitiam
ex fide Divina. Malc. 2. et fidei innotet, et cetera.
et fidei innotet fidei. Et c. 7. et cetera. et cetera. et cetera.
confirmat id. (omnis innotet innotet. et cetera. et cetera.
lac gelicis celebratur sparsa. Non arcadem

